
Bestyrelsesmøde Herstedvester Grundejerforening 24. april 2019 

 

Referent: Line 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden. Referat fra sidst. Herunder referat fra generalforsamling, og resume af 

vores opgavefordeling.  

2. Nyt fra Hjørnegrunden?? Nyt om resultat af henvendelse til Ankestyrelsen?? 

3. Resultat af trafiktælling-hvis der er noget? 

4. Indkøb af lærred, der er nu tilsagn fra såvel menighedsråd som forsamlingshus. 

5. Deltagere til fællesmøde med grundejerforeningerne fra de øvrige landsbyer i kommunen. 

Mandat?? 

6. Nyt fra brugergruppen? Dennis 

7. Ny trailerplads -hegn(Henrik) 

8. Genetablering af petanquebanen. Helle 

9. Nye medlemmer i grundejerforeningen.  

10. Planlægning af bestyrelsesmøder i resten af 2019. 

11. Evt.  

 

Referat 

0. Tilstede hos Helle – Dennis, Henrik, Anne, Helle, Frederik og Line 

1. Referat fra sidste møde - Godkendt. Poul – referent og ansvarlig for trailere(samarbejde med Erik ). 

Henrik – brugergrupper, Dennis kasserer og brugergrupper, Helle – Formand, Frederik – IT, Line – 

Trafik, Anne – suppleant. 

2. Købt og betalt af Propreco a/s– med indflytning foråret 2021. Jordbundsprøver pågår. Helle 

udformer et læserbrev til AP. 

3. Albertslund Kommune har lavet tællinger og er i gang med analysere. Line bliver kontaktet første 

uge i maj i forhold til resultaterne. 

4. Der bliver indkøbt et lærred til forsamlingshuset – et fællesindkøb af Grundejerforeningen, 

Menighedsrådet og Forsamlingshuset. 

5. Anne og Dennis deltager i fællesmødet for landsbyerne. 

6. Dennis orienterede om mødet i brugergruppen, se referat på hjemmesiden. 

7. Henrik kontakter chef fra materielgården om at det det ødelagte hegn ved Herstedly fjernes. Når 

byggeriet på Hjørnegrunden starter flyttes trailerne til grunden ved Herstedly. Dennis undersøger 

ny løsning til stige og låse til trailere. 

8. Petanquebanen genetableres. 

9. Orientering om nye medlemmer. 

10. Bestyrelsesmøde datoer – man. 17. juni kl. 20(Henrik), 5. september kl. 20(Anne), 22. november 

2019 Julefrokost hos Formanden. 



11. Hjemmesiden opdateres med billeder af bestyrelsen. Revision af vedtægter uploades på 

hjemmesiden. Helle taler med kommunen om ideer og løsninger til, hvorledes vi håndterer lejere i 

Landsbyen, i relation til grundejerforeningen. 

 

 


